
Z A P I S N I K 

3. seje Sveta staršev, ki je bila 13. 1. 2023  

ob 17.00 v zbornici OŠ Artiče 

 

Prisotni: Barbara Srečković Žlak, Mojca Iljaš, Barbara Kink, Nataša Ogorevc, Tanja Lakner, 
Primož Novak, Manja Ostrelič, Andreja Germšek, Jure Žlak, Nina Kranjc (nam. Maja Vidmar), 
predsednik Sveta staršev Damir Kovačič in ravnateljica Vesna Bogovič. 
 
Opravičeno odsotni: Karmen Pfeifer Lapuh, Robert Furar, Špela Zorič, Lara Černelič in Vanja 
Veselič. 
 
Dnevni red: 
 

1. Ugotovitev sklepčnosti ter predlog in potrditev dnevnega reda 
2. Pregled in potrditev zapisnika 1. in 2. redne seje 
3. Mnenje o kandidatki za ravnateljico OŠ Artiče 
4. Razno 

 
 
K 1. točki 
Predsednik je prisotne pozdravil in ugotovil sklepčnost. Od šestnajstih članov je bilo prisotnih 
enajst in prebral dnevni red. 
Sklep: Predlagani dnevni red so člani Sveta staršev soglasno potrdili z dvigom rok. 
 
K 2. točki 
Zapisnika prejšnjih sej so člani prejeli po elektronski pošti.  
Sklep: Zapisnika prejšnjih sej sta bila soglasno sprejeta. 
 
K 3. točki 
Predsednik Damir Kovačič je povedal, da ravnateljici poteče mandat 31. 3. 2023. Razpis o 
prostem delovnem mestu ravnatelja OŠ Artiče je bil objavljen v Uradnem listu Republike 
Slovenije, 9. 12. 2022 do 19. 12. 2022. Prijavila se je ena kandidatka, Vesna Bogovič, ki 
izpolnjuje vse razpisane pogoje. Predsednik je prebral njeno vlogo z življenjepisom, 
predstavitvijo programa dela in razvoja šole. 
Sklep: Svet staršev OŠ Artiče je z dvigom rok podal pozitivno mnenje za kandidatko Vesno 
Bogovič. Predsednik Damir Kovačič bo napisal pozitivno mnenje in ga naslovil na Svet zavoda 
OŠ Artiče najkasneje do 26. 1. 2023. 
 
K 4. točki 
Barbara Kink je izpostavila integriteto za vsakega posameznika, ki je problem, ki ga vidi in 
opozarja skozi šolanje svojih fantih. Nadarjeni otroci in tisti s posebnimi potrebami. Na šoli so 
prezrti in to ni prav. Do petega razreda je vse u redu, potem se začne puberteta in otroci se 
dolgočasijo. Ravnateljica odgovarja, da zadnji dve leti ponujamo vikend za nadarjene, 
ponujamo krožke, problem pa so kadri. In iz leta v leto jih bo težje najti. Potrebno je izvedeti 
kaj otroke zanima, učitelj jih motivira, na njih pa je, da delajo in se trudijo.   



Manja Ostrelič izpostavlja prehrano, ki je brez okusa, uporablja se le sol in poper. Laknerjeva 
dodaja, da so njeni otroci vedno vse pojedli, sedaj pa ne več. Opozarja tudi, da je kosilo mrzlo. 
Ravnateljica odgovoraja, da smo imeli v oktobru spremembo glede organizatorke prehrane. 
Sama se je pogovarjala tudi z učenci, učitelji, opaža, da je vse več odpadne hrane. Delali bomo 
na sestavi jedilnika, na okusu in deljenju hrane. 
 
Damir Kovačič je posredoval vprašanje glede težkih šolskih torb. Nataša Ogorevc je še dodala, 
da je bilo napisano, da učenci potrebujejo 80 listne zvezke. Jih bodo potrebovali še v višjem 
razredu? Če ne, zakaj niso potem 40 listni zvezki. Ravnateljica odgovarja, da bo jutri 
informacijo prenesla učiteljem na sestanku, naj preučijo kaj bi lahko naredili. Delovne zvezke 
smo že zmanjšali. Bomo še 1x preučili kaj res potrebujemo.  
 
Damir Kovačič je še dodal, da so v petek, 13. 1. 2023, učenci prišli iz šole v naravi. Starši niso 
imeli kje parkirat, igrišče ni bilo odprto, nekdo se je tam na dovozu celo parkiral. Vsi so bili na 
cesti, avtobus je moral vzvratno na glavno cesto. Ravnateljica odgovarja, da bi igrišče moralo 
biti  odprto. 
 
Primož Novak izpostavlja uporabo mobitelov med poukom. To se ne sme dogajati, mobitele 
bi jim morali vzeti za teden dni. Situacija postaja vse slabša. Ravnateljica odgovarja, da se tega 
problema tudi sami zavedamo. V hišnem redu je prepoved uporabe mobitela zapisana. Učitelj, 
ko dela z določenim učencem, skupino, ne more videti vsakega otroka. Na začetku šolsekga 
leta smo jih opozorili na šolski red, vendar nekateri otroci vseeno nosijo mobitele vsak dan. V 
načrtu imamo nabavo tablic, tako da bi vsak učenec imel svojo in ne bi potrebovali telefonov, 
vendar pa je to odvisno od financ.  
 
Damir Kovačič je vprašal kaj je novega glede šole in njene prenove. Ravnateljica odgovarja, 
da je bil predlog organizacije dela ob selitvi narejen, zaradi volitev pa je vse zastalo. Še vedno 
je predlog, da naj bi se selili v OŠ Dobovo in Kapele. V podružnični šoli Kapele morajo še urediti 
prostore, kje bo kuhinja, še ne vemo.V prihodnjih dneh  bomo ponovno poslali naš predlog  na 
občino k županu, v njem pa tudi predlagali sistem voženj kombija in šolskega avtobusa. 
 
Tanja Lakner je podala predlog, da se govorilne ure po predmetih izvedejo večkrat letno. 
 
Predsednik Sveta staršev Damir Kovačič se je prisotnim zahvalil za sodelovanje ter zaključil 
sejo ob 18.15. 
 
Datum: 18. 1. 2023 
Številka: 900-1/2023-2 

 
 
    Zapisala:           Predsednik Sveta staršev: 
Katja Ivanović                                  Damir Kovačič 


